

來敬拜上帝 來讚美上帝 榮耀至尊彰顯於世間

Come and worship Him Come and praise the Lord Glor~ious thy kingdom come to earth 來敬拜頌讚 全聖潔上帝 完備救恩千載到萬世

Come and praise His name Holy majesty Blessings and salvation grant us all

萬口讚奇妙,稱頌祢 創造大能 遍宇宙穹蒼

O how wonderful, Praising You Great is your creation let us sing

來敬拜上帝,齊獻上活祭 傳頌我主恩典到萬世

Come and worship You Offer to the Lord Share His blessings all over the world.



來敬拜上帝 來讚美上帝 榮耀至尊彰顯於世間

Come and worship Him Come and praise the Lord Glor~ious thy kingdom come to earth 來敬拜頌讚 全聖潔上帝 完備救恩千載到萬世

Come and praise His name Holy majesty Blessings and salvation grant us all

萬口讚奇妙,稱頌祢 創造大能 遍宇宙穹蒼

O how wonderful, Praising You Great is your creation let us sing

來敬拜上帝,齊獻上活祭 傳頌我主恩典到萬世

Come and worship You Offer to the Lord Share His blessings all over the world.

萬口讚奇妙,稱頌祢 創造大能 遍宇宙穹蒼

O how wonderful, Praising You Great is your creation let us sing

來敬拜上帝,齊獻上活祭 傳頌我主恩典到萬世

Come and worship You Offer to the Lord Share His blessings all over the world.



大地慶祝歡唱頌揚 全能榮耀真主宰

Joyful, joyful we adore thee God of glory, Lord of love

就近祢將心扉敞開 獻上感恩享摯愛

Father love is reigning o'er us Ever blessings, ever blest



Melt the clouds of sin and sadness, Drive the dark of doubt away



Giver of immortal gladness Fill us with the light of day.



Praise ye the Lord, Hallelujah (3) Praise ye the Lord



大地慶祝歡唱頌揚 全能榮耀真主宰

Joyful, joyful we adore thee God of glory, Lord of love

就近祢將心扉敞開 獻上感恩享摯愛

Father love is reigning o'er us Ever blessings, ever blest



Melt the clouds of sin and sadness, Drive the dark of doubt away



Giver of immortal gladness Fill us with the light of day.



Praise ye the Lord, Hallelujah (3x) Praise ye the Lord



Praise ye the Lord, Hallelujah (3x) Praise ye the Lord



隨着節奏唱未停 頌讚天君主統領 流露愛意暖意心感高興

Everyone arise and sing Glory to the King of Kings I proclaim His love is everlasting

榮耀讚美祢歌聲, 一起拍掌和唱去呼應, 存着敬畏與真心神必傾聽.

Shout to God with voice of praise Clap your hands and sing a joyful song Come together in one spirit praise His name

磐石我信靠是神 救恩基督去指引 寧願捨已謙卑拯救了萬民

The rock is my faithful God Save my soul and make me whole Thy great sacrifice He died on Calvary

榮耀讚美祢歌聲 一起拍掌和唱去呼應 存着敬畏與真心神必傾聽

Shout to God with voice of praise Clap your hands and sing a joyful song Come together in one spirit praise His name

隨着節奏唱未停 頌讚天君主統領 流露愛意暖意心感高興

Everyone arise and sing Glory to the King of Kings I proclaim His love is everlasting

榮耀讚美祢歌聲 一起拍掌和唱去呼應 存着敬畏與真心神必傾聽

Shout to God with voice of praise Clap your hands and sing a joyful song Come together in one spirit praise His name

磐石我信靠是神 救恩基督去指引 寧願捨已謙卑拯救了萬民

The rock is my faithful God Save my soul and make me whole Thy great sacrifice He died on Calvary

榮耀讚美祢歌聲 一起拍掌和唱去呼應 存着敬畏與真心神必傾聽

Shout to God with voice of praise Clap your hands and sing a joyful song Come together in one spirit praise His name

榮耀讚美祢歌聲 一起拍掌和唱去呼應 存着敬畏與真心神必傾聽

Shout to God with voice of praise Clap your hands and sing a joyful song Come together in one spirit praise His name

凡是有氣息的誰都響應

All have breath should sing praises to His name